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"Na soutoku dvou řek v úrodné krajině postižené svou minulostí vytváříme fyzický i duchovní
domov pro společenství lidí. Zde je prostor pro smysluplnou tvůrčí práci, biodynamické
hospodaření, setkávání i rozvoj lidí a myšlenek. Toto společenství léčí člověka a Zemi a
svým konáním navazuje na práci Rudolfa Steinera a Karla Königa." 

Naši uživatelé
Chráněné bydlení (ChB) má plný počet celkové kapacity uživatelů, tedy 7: Mirek, Eva, Dana,
Anna, Lucie, Vojta a Pavel. Spolupracující tým se spolu s nimi snaží o vytvoření domova.
Problémy se řeší rozhovory se spolupracovníky, během uživatelských porad, na zpětných
pohledech každý večer. Úspěšně se nám podařilo zvládnout i coronavirovou nákazu.

Obyvatelé
Chráněného bydlení
spolu se
spolupracovníky
absolvovali
teambuildingový
víkend. V rámci
možností chodíme
na výlety,
procházky, akce v
okolí. Podle počasí
se koupeme v řece,
bruslíme, jezdíme

na kole a jinak sportujeme. Chodíme do knihovny. Lucie a Vojta, když to bylo možné,
navštěvovali STD Klobouk v Terezíně. Pavel a Anna měsíčně navštěvují STD v Roudnici.
Centrum denních služeb (CDS) kromě zde bydlících uživatelů navštěvuje ještě Petra, Ilona a
Petr.

Personální obsazení
Před prázdninami Jitka Dudková ukončila pracovní poměr a stala se z ní občasná
dobrovolnice. Na její místo na zkrácený úvazek nastoupila Hana Strádová. Do CDS
nastoupila nová sociální pracovnice - Šárka Vášová, jako náhrada za Janku Pravdovou.
Stálými spolupracovníky zůstávají Tomáš Hurych, Hana Weinerová, Žaneta Lenhartová,
Jaroslav Lenhart, Peter Veselý, Katarína Králiková, Kateřina Šimková, Alena Klčová, Jana
Čapková, Pavla Soukupová, Milena Plaskurová, Jan Šimon Stromsnes.
V Kruhu nositelů po celý rok pracovaly Alena Klčová, Kateřina Šimková a Žaneta
Lenhartová, která je zároveň statutárním zástupcem. Celkově u nás v tomto roce zapojilo
15 spolupracovníků v rámci 10 plných úvazků.



Práce
Pole a zahrada jsou nadále oblastí, kde se
všichni rádi vyvíjíme. Stále je u čeho pomáhat a
co pozorovat. Tento rok jsme měli dvě krásné
akce, kde jsme na jaře společně, tedy ne jen
zemědělský tým, sázeli a na podzim společně
sbírali brambory.

A jinak je kolem spousta pikýrování, zalévání,
odplevelování, sběru, zpracování a nakonec
zazimování. Staráme se také o hospodářská
zvířata - našimi čtyřnohými či okřídlenými
kamarády jsou kobyla Sympatie, kráva Julie,
prasata Jana a Josefína, kachny, slepice a jeden
králíček. S fenkou Lalou chodíme na procházky.

V dílně Camphillská svíce se průběžně pracovalo, nejvíce
samozřejmě v předvánoční sezóně, kdy se letos do
příprav zapojil, kdo mohl. Obrat je zase o něco větší, než
v minulém roce.

Pečlivé a usilovné ruce potřebovali všechny naše
prostory, obývané i skladové. A dvůr si taky žádal
opečovávat a vyzdobovat.
V oblasti administrativní práce jsme pracovali na úpravě
standardů a přípravě nových webových stránek.
V oblasti vize jsme pracovali na utváření areálu. Započalo
se s úpravou zadních prostor za dílnami, který je již téměř

dokončen. Na základě společných rozhovorů jsme si
nechali vypracovat architektonickou studii na oblast

kolem skladu zeleniny a pece na chleba.



Volný čas a svátky
Rytmus svátků a oslav nám i tento rok narušovala
náročná situace kolem zákazů a opatření. Ale, stejně
jsme měli v zimě zabijačku, poté masopust - sice jen
pro nás a ne pro celou vesnici, vynesli jsme Mořenu a
přinesli si létéčko. Velikonoční svátky zase jen ve
dvoře, ale Křížovou cestu jsme si prošli. Jánská
slavnost s eurytmií a ohni na poli se povedla a
Díkuvzdání 28. září byla snad jediná akce s účastí
veřejnosti. Na sv. Martina se na dvoře rozsvítily dýně
v různých podobách a advent zavoněl jehličím a
začal adventní spirálou v první adventní neděli.
Vánoční jarmark se nepovedlo zorganizovat. Před
odchodem na vánoční svátky jsme měli v Růžovém
sále společné vzpomínání na uplynulý rok se společným obědem a dárečkováním.

Povedlo se nám mít tři Obřady posvěcení člověka přímo
u nás a poprvé jsme se vydali na “půlnoční” do Obci
křesťanů v pražské kapli.

Vzdělávání
Absolvovali jsme porůznu několik online vzdělávání
nabízených v rámci
akreditovaných kurzů pro
sociálních služby. S Walterem
Krückem jsme měli jedno
vzdělávání po telefonu a jeden
víkend na živo, kde jsme se
blíže zabývali oblastí
chráněného bydlení.Dále jsme

strávili den s nenásilnou komunikací a její lektor nás zasvětil do
jejích základů. Na to navázala Piesňomila a pokračovali jsme
dvakrát v tvoření vět a seznamováním se se slovy, které je možno
používat. V nenásilné komunikaci se snažíme aktivně pracovat i
mezi sebou. Nadále pokračuje skupina sebe-empatie. Šestým
rokem se schází i studijní antroposofická skupinka pod Aleniným
vedením. V tomto roce jsme se seznamovali s knihou Karla
Königa, aby jsme trošku víc pronikli do toho, jak to bylo s camphilly
na počátku. “Játrová” skupina trošku pokulhává, ale obsahy k ní
patřící se snaźíme žít, tak snad se nám zase lépe rozběhne.
Sledujeme různé webináře. Měli jsme tu muzikoterapeuta, skládali
jsme origami. Alena pokračuje v arteterapeutickém
goetheanistickém vzdělávání Raphael pod vedením Jany Koen,
Žaneta ve vzdělávání o včelách s Ralfem Rössnerem.



Areál
Díky dalšímu finančně štědrému roku jsme mohli nadále pracovat na zkrášlování a
vylepšování areálu.
Pokračovalo se na stavbě kaple. Práce na ní se neplánovaně tahají i kvůli coronavirovým
omezením.
Vydláždila se zadní část dvora a započalo se s dlážděním vjezdu do brány.
Máme novou dřevěnou zástěnu v sále a v podkroví se prodloužila knihovna o další
užitkovou část.
Na sále se vyměnila digestoř, velký dřez a provedlo se spousta drobnějších úprav a oprav či
už svépomocí díky šikovným rukám Petra Žáčka nebo pozvanými řemeslníky.
Jsou udělány a připraveny projekty na další přestavby či úpravy.

Předpokládaný vývoj
Chceme vylepšit naši PR oblast - spustit nový web Camphillu a vytvořit nový letáček
sociálních služeb i celé organizace.
Budeme pracovat na upevňování pracovních i osobních vztahů, ať už formou supervize
týmu, vytvoření spolupracovnické nástěnky a nebo společných neformálních zážitků.
Zaměříme se také na fungování
naší IT oblasti - vylepšením
materiálního zázemí nebo
vzděláváním spolupracovníků.
Pokusíme se vylepšit náš koncept
odměňování na základě společné
diskuze.
Dokončíme větší revizi standardů
obou našich sociálních služeb.
Stavebně chceme rozšířit zázemí
převlékárny skrze přístavek k sálu.
Budeme pokračovat v plánování
zaměřeném na člověka a
propojování obou organizací.



Děkujeme všem spolupracovníkům a dobrovolníkům za jejich práci.

Finanční zpráva za rok 2021
v tis.

Celkem ChB CDS svíčkárna projekty

Výnosy 7726 3654 3270 652 150

Dotace 5879 3019 2860 0

Služby 1166 606 410 0 150

Výrobky 647 0 0 647

Dary 34 29 0 5

Náklady 7374 3663 3283 432 -4

Mzdy 3735 1701 1924 110 0

Energie 307 166 141 0 0

Služby 626 275 321 30 0

Materiál 1238 431 524 287 -4

Opravy 1173 833 340 0 0

Odpisy 250 217 33 0 0

Jiné 45 40 0 5 0

Výsledek 352 -9 -13 220 154

Děkujeme všem sponzorům a dárcům za jejich dary.


